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Asemakaavapäällikkö Marjaana Yläjääski esittelee Vantaan kaavoitusohjelmaa.

Vanhusneuvosto 4.4.2024

Esitys:
Päätetään merkitä esittely tiedoksi.

Käsittely:
Keskustelussa nousi esiin seuraavia kysymyksiä

- Mikä on Myyrmäen kaupunkikulttuuritalo ja sen tilanne, tästä kaivataan tietoa 
vanhusneuvostoon. Samoin esille nousi Tikkurilan osaamiskampus.

- Keskustelussa nousi esiin parkkipaikat, pysäköinnin mitoitusohje tulossa toukokuussa 
vanhusneuvoston käsittelyyn

- Eriarvoistumiskehitys alueilla pohditutti, miten elämisen laatuun voi panostaa kaavoituksen 
kautta?

- Toiveena on, että joka puolella olisi luonto lähellä. Miten luonnon läheisyyttä voidaan lisätä, 
vehreyttä oikeasti joka puolelle.

- Hyvinvointialueen ja kaupungin välinen yhteistyö kiinnostaa, nyt tulossa keskustelu, jossa 
mukana kaupungin ja hyvinvointialueen edustajia. Peijaksen sairaalan tilanne kiinnostaa.

- Keskustelussa nousi esiin näkemys siitä, että jos rakennetaan hyvin kaupunkimaista aluetta kuten 
tuleva Myyrmäki, pitää siellä olla myös jatkossa turvallista liikkua 

Päätös:
Merkittiin esittely tiedoksi.
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